
Inkommen motion till föreningsstämman 2018 
 

Motion om metallåtervinning 

Vore bra att ordna en separat plats för återvinning av metall i sophanteringen. 

Tack! 

Med vänlig hälsning, 

Jonatan och Viktoria 

Lgh 132 

 

 

Styrelsen rekommendation: 

Då det är begränsat med plats i återvinningshuset så tror styrelsen att det blir 

svårt, såvida inte man tar bort något annat kärl för återvinning. Vi funderade 

på vad som återvinns mest och kom fram till att tidningar, plast och kartonger 

samt glasflaskor är vanligast. Metall kan slängas bland grovsopor som sorteras 

av kommunen.  

Styrelsen föreslår att vi behåller nuvarande kärl, men att vi undersöker om det 

möjligen finns något mindre kärl att exvis hänga på väggen för metall, likt 

batteri och lampor. 


